
LATVIJAS MĀKSLAS AKADĒMIJAS
PADOMES SĒDES PROTOKOLS Nr. 33
Latvijas Mākslas akadēmijas padomes sēde

notiek - klātienē, Latvijas Mākslas akadēmijā, Kalpaka blv. 13
2023. gada 11. septembrī, plkst. 16:00

Sēdē piedalās:
LMA padomes locekļi: Valts Ernštreits, Ints Dālderis, Dita Rietuma, Zane Čulkstēna, Arnis
Rītups
LMA rektorāta locekļi: rektors Kristaps Zariņš, prorektore Antra Priede, prorektore Agita
Gritāne, prorektors Andris Vītoliņš
LMA IT daļas speciālists Andrejs Mīlgrāvis

Sēdi vada LMA padomes priekšsēdētājs Valts Ernštreits
Sēdi protokolē LMA padomes sekretāre Dārta Purvlīce

DARBA KĀRTĪBĀ:

1) Latvijas Mākslas akadēmijas 2023. gada budžets. Piedalās Latvijas Mākslas akadēmijas
rektorāts.

2) Izskatīt I. Prauliņas iesniegumu.
3) Izskatīt O. Pētersona iesniegumu.
4) Andris Vītoliņš iepazīstina padomi ar LMA iegādāto tehniku kopš 2019. gada.
5) Iepazīties ar Latvijas Mākslas akadēmijas Digitālo transformāciju plānu. Piedalās Andrejs

Mīlgrāvis.
6) Deleģēt pārstāvjus IZM videofilmu sagatavošanai par valsts augstskolu padomju darbību.
7) Izskatīt O. Antipenko progresu pie LMA Kvalitātes rīcībpolitikas.

1. jautājums. Latvijas Mākslas akadēmijas 2023. gada budžets. Piedalās Latvijas Mākslas
akadēmijas rektorāts.

Padomes priekšsēdētājs Valts Ernštreits rosina diskusiju par iesūtīto LMA 2023. gada budžetu.
Padome uzdod jautājumus LMA rektorātam par budžetu. Noris diskusija.

Padome ir iepazinusies ar LMA 2023. gada budžetu. Budžetā tiek definēts deficīts, kas
radies neparedzētu apstākļu dēļ.

2. jautājums. Izskatīt I. Prauliņas iesniegumu.

Padome iepazīstās ar I. Prauliņas 30. augusta iesniegumu. Padome vienojās to izskatīt tālākajās
sēdēs.

3. jautājums. Izskatīt O. Pētersona iesniegums.

Padome iepazīstās ar O. Pētersona 7. septembra iesniegumu. Padome vienojās to izskatīt
tālākajās sēdēs.



4. jautājums. Andris Vītoliņš iepazīstina padomi ar LMA iegādāto tehniku kopš 2019.
gada.

Andris Vītoliņš iepazīstina padomi ar iegādāto tehniku LMA nodaļām kopš 2019. gada. Noris
diskusija par O. Pētersona un I. Prauliņas iesniegumiem. A. Vītoliņš skaidro iepirkumu procesu
norisi. Padome vienojās šo jautājumu izskatīt tālākajās sēdēs.

5. jautājums. Latvijas Mākslas akadēmijas Digitālo transformāciju plāns. Piedalās Andrejs
Mīlgrāvis.

Padome iepazīstas ar LMA IT nodaļas speciālistu Andreju Mīlgrāvi. Andrejs Mīlgrāvis
iepazīstina padomi ar sagatavoto prezentāciju par LMA Digitālo transformāciju plānu. Padomē
noris diskusija. Valts Ernštreits ierosina tālākos uzdevumus darbā ar Digitālo transformāciju
plānu.

6. jautājums. Deleģēt pārstāvjus IZM videofilmu sagatavošanai par valsts augstskolu
padomju darbību.

Padome iepazīstas ar IZM 1. septembra vēstuli par pārstāvju deleģēšanu videofilmu
sagatavošanai par valsts augstskolu padomju darbību. Padomē noris diskusija. Valts Ernštreits
rosina padomi balsot par Valta Ernštreita, Inta Dāldera, Zanes Čulkstēnas deleģēšanu IZM
videofilmu sagatavošanai.

LMA Padomes locekļi balso: “Par” – 5; “Atturas” - nav; “Pret”- nav.

Lēmums - deleģēt no Latvijas Mākslas akadēmijas padomes Valtu Ernštreitu, Intu Dālderi,
Zani Čulkstēnu IZM videofilmu sagatavošanai par padomju darbu.

7. jautājums. Izskatīt O. Antipenko progresu pie LMA Kvalitātes rīcībpolitikas.

Padome apspriež progresu pie LMA Kvalitātes rīcībpolitikas. Padome vienojās par
nepieciešamību sagatavot LMA kvlitātes rīcībpolitiku un aicināt O. Antipenko piedalīties
nākamajā sēdē.

8. jautājums. Citas aktualitātes.

Padome apspriež citas aktualitātes.

Nākamā sēde notiek 2023. gada 25. septembrī, plkst. 16:00.

Sēde tiek slēgta.

Sēdi vadīja: Sēdi protokolēja:

LMA padomes priekšsēdētājs V. Ernštreits LMA padomes sekretāre D. Purvlīce

padome@lma.lv


